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Pustkovecký zpravodaj

bezplatný zpravodaj 
občanů městského obvodu 
Pustkovec PUSTKOVEC

Dětské 
odpoledne
26. května od 14 hodin

V sobotu 26. května 2018 od 14 hodin 
pořádá městský obvod Pustkovec Dětské 
odpoledne. Ve spolupráci s SDH Pust-
kovec, sportovním oddílem AC ČEPO 
Pustkovec, oddílem fotbalu TJ Sokol 
Pustkovec a sociální a kulturní komisí 
budou pro děti připraveny různé hry, 
soutěže a kvízy. Nebude chybět prezen-
tace strážníků Městské Policie Ostrava, 
ukázka hašení ohně dobrovolnými hasiči 
a ukázka jejich moderní techniky. Sou-
částí odpoledne bude také nafukovací 
skákací hrad. Děti budou mít možnost 
za příznivého počasí si opéct si párek na 
ohni. Za svou účast a výkony budou děti 
odměněny drobnými cenami. Občerstve-
ní zajištěno SDH Pustkovec.

Srdečně zvou pořadatelé.
Rada městského obvodu Pustkovec

V neděli 18. března 2018 odpoledne se 
konalo tradiční Vynášení Mařeny. Tento 
tradiční lidový zvyk v podání Slezského 
souboru Heleny Salichové při Vysoké škole 
báňské se uskutečnil za velmi mrazivého 
počasí, přesto přilákal dost příznivců z řad 

občanů. Průvod prošel se zpěvem od hasičské 
zbrojnice vesnicí a zakončil svou cestu na 
louce pod sportovní halou. Na připraveném 
ohni a za zpěvu lidových písní byla Mařena 
upálena. Tato neděle je nazývaná jako neděle 
Smrtná. Loučení se zimou tak proběhlo 

podle kalendáře, i když přivítání jara bylo 
netradičně za studeného počasí. Snad se 
jara dočkáme.

Stanislav Pyš, starosta
(foto František Nykl) 

Rozloučení se zimou – 
Vynášení Mařeny
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1254 celkem 
521 mužů, 79 chlapců  

(do 15 let) – 603
- nejstarší Leo Drozdek,  
nar. v červenci 1924 
574 žen, 80 dívek  

(do 15 let) – 655
- nejstarší žena –  
Dvořáková Jaroslava, 
nar. červen 1917

POČET OBYVATEL V PUSTKOVCI

NOVÍ OBČÁNCI

Z ČINNOSTI 
SAMOSPRÁVY Jubilanti

Duben

Mašková Marcela
Vlčková Anna
Hlochová Eva
Brumek Jiří 

Květen

Kucharčuk Jiří 
Bohuš Petr
Slováček Zdeněk
Svobodová Věra
Štefková Ludmila
Šmíd Luboš 

Červen

Surinčák Mikuláš
Dvořáková Jaroslava
 

Červenec

Bohoňková Věra
Stařinská Ludmila
Hoňková Alena
Stryja Bronislav
Strakošová Stanislava
Břusková Blanka
Drozdek Leo

Duben–červenec 
2018

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme a přejeme do dalších let hodně 
zdraví, osobní pohody a spokojenosti!

Komise sociální a kulturní
Jména jsou uváděna bez titulů. Pokud si nepřejete být zveřejňováni, prosím, oznamte to redakci 
Pustkoveckého zpravodaje. red

ČinnoSt ZAStuPitELStVA A rADy 
MěStSKéHo oBVoDu V i. ČtVrtLEtí 
roKu 2018 
 Zastupitelstvo městského obvodu

Zastupitelstvo městského obvodu se od 
posledního vydání Zpravodaje sešlo na dvou 
zasedáních. Na posledním loňském zasedání, 
konaném dne 18. 12. 2017, mimo běžné záleži-
tosti projednalo a přijalo několik rozpočtových 
opatření. Nejdůležitějším bodem programu 
bylo projednání a schválení návrhu rozpočtu 
na r. 2018.

Na prvním letošním zasedání, konaném 
dne 1. 3. 2018, se zastupitelstvo mimo běžné 
záležitosti vyjádřilo k projektové dokumentaci 
stavby „Ekologizace veřejné dopravy Ostrava-
Poruba“.

 rada městského obvodu 
Ode dne 18. 12. 2017, kdy se konalo 17. zase-

dání zastupitelstva, se rada městského obvodu 
sešla na sedmi schůzích a přijala celkem 82 
usnesení. Rada projednávala především návrhy 
materiálů k předkládání před projednáváním 
v zastupitelstvu, jako jsou žádosti právnických 
osob o dotace, požadavky na prodeje pozemků, 
přijetí rozpočtových opatření, pravidelné prů-
běžné informace o hospodaření. Jednání rady 
se dále týkala vlastních rozpočtových opatření, 
žádostí o pronájmy pozemků, žádostí o věcné 
dary, návrhů smluv a dodatků k nim.

V souvislosti s investiční a jinou stavební čin-
nosti na území městského obvodu jsou radě před-
kládány žádosti odvětvových odborů magistrátu, 
investorů a stavebníků o vyjádření k umístění sta-
veb, o povolení ke vstupu na pozemky a o zřízení 
věcných břemen, žádosti k napojení pozemků na 
veřejné komunikace. Rada městského obvodu se 
také vyjadřuje jako účastník správních řízení ke 
stavebním a obdobným činnostem. 

Jak bylo uvedeno výše, usnesení a zápisy 
zastupitelstva a usnesení rady jsou k nahlédnutí 
na úřadu a jsou také umístěny na internetových 
stránkách (www.ostrava-pustkovec.cz) městské-
ho obvodu. 

Petr Müller, tajemník úřadu městského obvodu

Šindler Dominik, 
nar. listopad 2017

Zelená linka 
městské 
policie

Na neurgentní telefonní lince 800 
199 922 lze bezplatně a nepřetržitě (24 
hodin denně) nahlásit závadu či po-
škození veřejně prospěšného zařízení. 
Například závady na dopravním značení, 
poškozené lavičky, jízdenkové automaty, 
jízdní řády, nefunkční veřejné osvětlení 
nebo signalizační zařízení křižovatek, 
závady rozvodných a vodovodních sítí, 
neschůdnost chodníků či neupravenou 
veřejnou zeleň. Občané na ní mohou 
oznámit také černé skládky nebo nález 
uhynulých zvířat.

Zelená linka neslouží k oznamování 
událostí, kdy je bezprostředně ohrožen 
život, zdraví či majetek a kdy dochází 
k protiprávnímu jednání. Pro oznámení 
těchto událostí jsou určeny linky tísňo-
vého volání 150 – Hasičský záchranný 
sbor ČR, 155 – Zdravotnická záchranná 
služba, 158 – Policie ČR, 112 – Jednotné 
evropské číslo tísňového volání, 156 – 
Městská policie.

Rekonstrukce dolní části ulice 
Pustkovecké

V polovině měsíce dubna bude zahájena občany dlouho požadovaná rekonstrukce dolní části 
ulice Pustkovec. Rekonstrukce bude probíhat v úseku od křižovatky 17. listopadu – Pustkovecká 
po křižovatku Pustkovecká – Martinovská. Rekonstrukci bude realizovat firma STRABAG, 
která vyhrála výběrové řízení, vyhlášené městem. Rekonstrukce bude rozdělena do několika 
etap a proběhne v termínu od 16. 4. 2018 do 31. 8. 2018. V tomto období bude v dotčeném úseku 
omezena automobilová doprava. Informace o náhradním parkování v jednotlivých úsecích bu-
dou vyvěšeny současně s informací o časovém harmonogramu rekonstrukce jednotlivých etap. 
Příjezd vozidlům integrovaného záchranného systému bude po dobu rekonstrukce zajištěn.

Žádáme tímto občany Pustkovce o zvýšenou opatrnost při pohybu po stavbě a hlavně 
o pochopení této situace po dobu rekonstrukce komunikace a přilehlých zpevněných 
ploch.

Stanislav Pyš, starosta
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pokračování na straně 4 

Všímejte si, 
kde parkujete!

Přes šedesát tisíc špatně zaparkovaných 
aut ročně v Ostravě kromě jiného brání i ve 
svozu odpadu. Některými místy mívají řidiči 
sběrných vozů OZO Ostrava často problém 
projet. „V takovém případě nemohou být ani 
vyprázdněny kontejnery zde umístěné. Lidé 
žijící v těchto lokalitách si pak stěžují na 
přeplněné kontejnery a na to, že jsme zapo-
mněli přijet. Nezapomněli. Trasy i pravidelné 
termíny jízd sběrných vozů jsou přesně dány, 
každé vozidlo je navíc opatřeno GPS, ze které 
je patrné, kdy a kde se pohybovalo. Jenže naši 
řidiči nejsou kouzelníci, aby projeli prostorem 
užším, než je vůz, za jehož volantem sedí,“ 
konstatuje Vladimíra Karasová ze společnosti 
OZO Ostrava a předává slovo Jiřímu Nováč-
kovi, jednomu ze řidičů svozových vozidel: 
„Tyto situace jsou opravdu stresující a značně 
nám komplikují průběh směny. Někteří maji-
telé vozů ignorují dopravní značení a předpisy 
a svá auta odstaví, kdekoli se jim zamane. 
Hlavně, že zaparkují. Na taková místa se 
musíme vracet, volat městskou policii, a to 
nás stojí čas, který nám zbytečně prodlužuje 
směnu.“ 

Jak už bylo řečeno, společnosti OZO 
Ostrava pomáhá s řešením zmíněných potíží 
Městská policie Ostrava. Strážníci se při 
výkonu služby zaměřují především na ta 
místa, kde špatně parkující vozidla ohrožují 
bezpečnost a plynulost silničního provozu, 
průjezdnost pozemních komunikací nebo 
zabraňují v dopravní obslužnosti, tedy i v od-
vozu komunálního a separovaného odpadu. 
„Špatně parkující vozidla v okolí kontejnerů 
jsou buď řešena strážníky v průběhu výkonu 
služby, nebo na základě přijatých oznámení 
občanů, kteří nás upozorňují na určitá místa. 
Blokování kontejnerů nám rovněž oznamují 
sami řidiči sběrných vozů, nebo informují 
dispečera a ten osloví nás. Podle situace pak 
provádíme přímo na místě příslušná opatře-
ní, k nimž patří i nařízení nuceného odtahu 
vozidla. V problematických oblastech také 
posilujeme výkon služby zaměřený na elimi-
naci zmíněného nešvaru,“ objasňuje Michal 
Maršo z Městské policie Ostrava a apeluje 
na řidiče, aby si více všímali toho, kde svá 
vozidla zanechávají. 

V sobotu 16. 12. 2017 jsme se vydali na již 
téměř tradiční jednodenní zájezd na vánoční 
trhy. Předešlé roky jsme navštívili vánoční 
Olomouc, letos na nás dýchla předvánoční 
atmosféra slezského města Opavy. V odpo-
ledních hodinách jsme se vydali vlakem ze 
svinovského nádraží a hned po příjezdu jsme 
zavítali k Dolnímu náměstí na první punč. Na 
samotném náměstí jsme měli možnost navští-
vit stánky různorodého zaměření. Zatímco 

někteří účastníci směřovali své kroky k další-
mu punči, jiní dokupovali vánoční dárky. Ale 
hlavně jsme všichni načerpávali předvánoční 
atmosféru, kterou nám zpestřovaly vánoční 
koledy. Před odjezdem jsme stihli udělat foto 
u vánočního stromu a poté vyrazili zpět do 
Ostravy. A již nyní se těšíme, že ve stejném, 
ne-li hojnějším počtu, vyrazíme nasát vánoč-
ní atmosféru do dalšího města. 

Barbora Udržalová

Vzpomínka na předvánoční čas

Odpadová společnost OZO Ostrava vyhlá-
sila druhý ročník tematických výzev, jejichž 
cílem je zvýšit míru využívání odpadů či 
zvelebit město. Na environmentálně zaměřené 
projekty poskytne až jeden milion korun, což 
je částka bezmála 2,5krát vyšší než v loň-
ském roce, kdy se uskutečnil první ročník. 
Zájemci mohou elektronickou žádost podat 
do konce dubna a v květnu bude rozhodnuto 

o tom, které projekty společnost OZO Ostrava 
podpoří. Na jejich realizaci bude prostor od 
června do listopadu.

Tematická výzva Zelená pro Ostravu je 
zacílena na podporu projektů zaměřených na 
úklid, zvelebování, čištění nebo zkrášlování 
veřejného prostoru, lesů, vod, hájů a luk na 
území města Ostravy. Kategorie Nový život 
starým věcem dává prostor kreativním či 

praktickým nápadům na opakované využití 
odpadů. Podpořeny budou osvětové akce, 
výroba uměleckých děl z odpadů pro veřejný 
prostor nebo užitkových předmětů z odpadů 
a oprava či renovace odpadů, která povede 
k jejich dalšímu využití. Podmínkou podpory 
projektu je jeho prospěšnost veřejnosti nebo 
komunitě. V rámci tematické výzvy Nové 

Letošní mírná zima nebyla nakloněna 
milovníkům ledního bruslení tak, jako zima 
minulá. Když už se zdálo, že veškeré pří-
pravné práce byly zbytečné, uhodily mrazy 
a mohlo se začít s přípravou ledové plochy. 
Po čtyřech dnech intenzivní práce se podařilo 
a první bruslaři vyjeli na kluziště 23. února. 

Z možnosti bruslit, popřípadě si zahrát hokej, 
měly největší radost samozřejmě děti, pro 
které se toto zpestření dělá. Přestože mrazy 
nevydržely dlouho, byli všichni návštěvníci 
spokojeni a to je podstatné. Závěrem chci 
poděkovat za práci všem dobrovolníkům, bez 
kterých by kluziště nemohlo fungovat. 

Bruslařská sezóna

OZO informuje 
Získejte finanční podporu na realizaci svého projektu!
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možnosti využití vytříděného odpadu – 
PLASTY budou podpořeni žadatelé z řad 
studentů středních a vysokých škol v celé 
republice, kteří se soustředí na nové možnosti 
materiálového využití vytříděných plastových 
odpadů. 

V loňském roce získali finanční podporu ve 
výši 90 tisíc korun studenti Fakulty metalurgie 
a materiálového inženýrství VŠB-TU Ostrava, 
kteří zaujali projektem zaměřeným na zvýšení 
míry využívání komunálního odpadu ve vy-
braných úsecích školy, Jazykové gymnázium 
Pavla Tigrida v Porubě využilo získaných 50 
tisíc korun k estetizaci prostoru za budovou 
školy, Domov pro seniory Kamenec díky 

příspěvku společnosti OZO Ostrava ve výši 
180 tisíc korun zrealizoval úpravy zahrady 
pro aktivní odpočinek svých klientů, Mateřská 
škola Blahoslavova investovala 50 tisíc korun 
do projektu Ekohrátky barevné zahrádky a čle-
nové Junáka – český skaut, přístav Eskadra 
Ostrava, využili příspěvku 11 tisíc korun pro 
vybudování mobilních záhonů a jejich osazení 
užitkovými i okrasnými rostlinami. 

pokračování ze strany 3
OZO…

Situace převodu spor tovní haly TJ 
Sokol Pustkovec v období 2017–2018 se 
vyvíjela následovně. O provozování spor-
tovní haly projevilo zájem zastupitelstvo 
městského obvodu Pustkovec na svém 
12. zasedání dne 30. 1. 2017. Následovalo 
vytvoření společného memoranda mezi 
TJ Sokol Pustkovec, městským obvodem 
Pustkovec a zástupcem městského obvodu 
Poruba, provozovatelem ZŠ J. Valčíka. 
Proběhlo několik jednání zúčastněných 
stran na příslušných odborech Magistrátu 
města Ostravy. Byla vytvořena smlouva 
o převodu nemovitosti mezi TJ Sokol 

Pustkovec a Statutárním městem Ostrava. 
Smlouva akceptuje požadavky TJ Sokol na 
další využití k činnosti.

Zastupitelstvo města Ostravy na svém 
31. zasedání 13. 12. 2017 přijalo usnesení, 
ve kterém odsouhlasilo přijetí darem movité 
a nemovité věci dosud v majetku TJ Sokol do 
majetku Statutárního města Ostravy, a také 
s následným převodem do správy městského 
obvodu Pustkovec. Zápis do katastru ne-
movitostí se uskutečnil s datem 21. 1. 2018. 
Tímto se stala budova sportovní haly majet-
kem Statutárního města Ostravy. Předávací 
protokol na městský obvod Pustkovec byl 
podepsán oběma stranami s platností od 
1. února 2018. Provozování nájmu v měsíci 
únoru bylo dohodnuto s vedením TJ Sokol 
v režimu nasmlouvaných hodin s následnou 
refakturací a převodem financí na městský 
obvod. Byla také provedena změna správce 
sportovní haly, který bude v režii městské-
ho obvodu. Proběhlo protokolární předání 
klíčů novému správci. V měsíci březnu je už 
provoz sportovní haly v městského obvodu 
režii, vč. nákladů na energie. Usnesením 
rady městského obvodu byla vytvořena 
sportovní komise a vytvořen provozní řád, 
včetně ceníku pronájmu. Zde bude citelná 
absence dopoledního využití hodin tělesné 

výchovy žáků ZŠ J. Valčíka, s dopadem na 
financování energií provozu sportovní haly. 
Žáci ZŠ nastoupí do tělocvičny až po její cel-
kové rekonstrukci. Tato situace byla hlavním 
důvodem celkové rekonstrukce. Po poradě 
s pracovníky Odboru strategického rozvoje 
MMO bylo rozhodnuto o zadání vypracování 
Energetického posudku stávajícího stavu 
budovy. O tom rozhodla svým usnesením 
rada městského obvodu na svém zasedání 
18. 12. 2017. Byly osloveny firmy z oboru. 
V měsíci březnu rada vybrala dle cenové na-
bídky dodavatele a dále vyhlásí zakázku na 
zhotovení projektové dokumentace nutné pro 
další kroky přípravy rekonstrukce Sportovní 
haly. Jelikož finanční hodnota celkové re-
konstrukce bude v řádu několika milionu Kč, 
bude potřeba požádat o dotaci z některého 
z operačních programů, vyhlášených v tomto 
roce. V tom nabídlo Statutární město Ostrava 
odbornou pomoc. Cílem všech zúčastněných 
je urychlení přípravy rekonstrukce sportovní 
haly s prioritou využití dopoledních hodin 
tělesné výchovy žáky ZŠ J. Valčíka a také 
možného kulturního vyžití našich spoluob-
čanů, odpovídajícího dnešní době. 

Stanislav Pyš, 
 starosta

SPORTOVNÍ HALA PUSTKOVEC

Sportovní 
Komise

V souvislosti s převedení sportovní haly 
na městský obvod Pustkovec byla zřízena 
sportovní komise, která bude pracovat ve 
složení: David Hurta, Pavel Otisk a Pavel 
Trebichalský. Všichni členové komise jsou 
dlouholetými členy fotbalového oddílu 
TJ Sokol Pustkovec a jejich hlavní náplní 
bude zejména:
- koordinovat aktivitu sportovních or-

ganizací se záměry Městského obvodu 
Pustkovec

-  podílet se na zpracování dlouhodobé 
a střednědobé koncepce rozvoje spor-
tovních aktivit s ohledem na všechny 
sociální a věkové skupiny

-  podílet se konzultačně na projektech 
v oblasti sportu a rekreace

-  předkládat Radě MOb návrhy na výši 
finančních příspěvků na sportovní 
aktivity z prostředků Městského ob-
vodu Pustkovec občanům, nestátním 
neziskovým organizacím a jiným sub-
jektům,

-  členové komise se účastní inventarizace 
majetku ve sportovních zařízeních

-  provádět dohled na výkon správce haly 
a úklid v hale

-  podílet se na propagaci sportovní haly 
a sportoviště

-  podílet se na kontrolách užívání haly 
v souladu s objednávkovým systémem 
pronajatých hodin



5

Základní škola Josefa Valčíka bude mít 
v červnu rovnou dva velké důvody k oslavě. 
Uplyne 35 let od doby, kdy do školních lavic 
usedli první žáci, a 30 let od zřízení první 

„hudební“ třídy na této škole.
Ve čtvrtek 7. 6. 2018 v 18:00 hodin se 

uskuteční v aule VŠB-TUO slavnostní koncert 
a v sobotu 9. 6. 2018 proběhne setkání všech 

absolventů přímo na půdě ZŠ J. Valčíka.
Všichni bývalí absolventi, učitelé, zaměst-

nanci i příznivci školy jsou srdečně zváni.

Základní škola Josefa Valčíka slaví

Tento rok jsme opět zahájili lednovou 
Výroční valnou hromadou. Na valné hromadě 
došlo k obměně na dvou zásadních postech ve 
výboru sboru, a to na postu hospodáře a jed-

natele. Na místo hospodáře sboru byl zvolen 
Jindřich Šmerda ml. a na místo jednatele Jan 
Kostka. Tímto bych rád poděkoval Marcelu 
Šotlíkovi a Petru Holušovi za vykonanou 

práci a samozřejmě přeji mnoho elánu k další 
práci ve výboru sboru. 

Následující akcí byl v sobotu 10. února 2018 
masopustní průvod obcí, spojený s předvede-
ním krátké scénky „Zabíjení kozla“ u hasičské 
zbrojnice. Na tuto akci jsme navázali v úterý 
13. 2. 2018, kdy jsme se zúčastnili masopust-
ního průvodu centrem Ostravy, pořádaného 
Ostravským muzeem. Letošní 10. ročník ma-
sopustu v centru se opravdu vyvedl a za těch 
svých 10 let se vypracoval v opravdu úspěšnou 
akci, kterou v centru Ostravy navštíví několik 
tisíc lidí. Masopustní oslavy jsme uzavřeli 
v sobotu 24. února 2018 společenským plesem 
„Kozelkem“, který byl opět vyprodaný až do 
posledního místečka. Rád bych tímto podě-
koval všem, kteří se pracovně a organizačně 
podíleli na těchto časově i fyzicky náročných 

Z činnosti Sboru dobrovolných hasičů Pustkovec

pokračování na straně 6 
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akcích. Dne 9. 3. 2018 se nám podařilo navá-
zat na loni obnovenou krásnou tradici a spolu 
s našimi členkami jsme symbolickou květinou 
oslavili Mezinárodní den žen. 

V zimních měsících probíhá sportovní 
a dovednostní příprava dětí v tělocvičně na 
Základní škole Karla Pokorného, kde se děti 
pilně připravují na pokračování závodní se-
zóny, která se co nevidět rozběhne. 

Přes zimu nezahálela ani naše zásahová 
jednotka, která se mimo výjezdů k zásahům 
scházela na pravidelných školeních. Uvítali 
jsme i 3 nové členy zásahové jednotky, a to 
Jindřicha Šmerdu, Tomáše Bejocha a Marka 
Muchu.

Závěrem bych Vás rád pozval na nejbližší 
akce, které pořádáme, a to 30. dubna 2018 
Stavění máje, tj. tradiční přivítání jara u ha-
sičárny, a následovat bude 26. května 2018 
Kácení máje, spojené se Dnem dětí. V měsíci 

červnu se na fotbalovém hřišti uskuteční 
dětská soutěž v požárním útoku a štafetě 
4 × 60 m. a pohárová soutěž mužů a žen 
„O putovní pohár městského obvodu Pustko-
vec“ v požárním útoku. Na všechny akce jste 
srdečně zváni.

Pavel Tichý, starosta SDH Pustkovec

Fotbalové 
ohlédnutí

Nejen Baník Ostrava, ale i fotbalisté 
Pustkovce hrají o záchranu v soutěži. 
Dlouhodobý nedostatek hráčů a postup-
né ukončování hráčských kariér má za 
důsledek to, že pomalu není s kým hrát. 
V minulém ročníku jsme museli dokonce 
tým dorostenců odhlásit ze soutěže a oče-
kávané omlazení mužského týmu se tím 
pádem nekonalo. V aktuální sezóně se do-
rostenecký tým podařilo obnovit. V roce 
2017 ukončilo svou hráčskou kariéru hned 
několik vcelku klíčových hráčů, což se 
samozřejmě projevilo, a tým Pustkovce se 
v tabulce nachází na 11 místě. V zimní pře-
stávce společně trénují muži s dorostenci 
a prioritou je zapojit dorostence do mužů 
a zachránit v Pustkovci městský přebor.

Pavel Otisk

Kluci opět dělají čest Pust-
kovci, kdy po první polovině 
soutěže jsou na prvním místě 
bez ztráty bodu. 17. 3. jsme se 
zúčastnili finálového turnaje 
KZL Brušperk, který se skládá 
ze čtyř kvalifikačních turnajů, 
kde opět kluci prokázali svoje 
fotbalové kvality; skončili 
druzí z 24 účastníků z ost-
ravské a frýdecko -místecké 
oblasti. Kdo by měl zájem, 
rádi mezi sebe přivítáme nové 
sportovce. 

 David Kapiček  
(kapicakdavid@seznam.cz) 

Starší přípravka – ročník 2007-08

Zlatá tretra 
Ostrava

Nejprestižnější atletická akce organi-
zovaná Mezinárodní federací atletických 
asociací IAAF zavítá do České republiky 
8. a 9. září 2018, uskuteční se na Městském 
stadionu ve Vítkovicích. Vstupenky jsou 
v prodeji prostřednictvím sítě Ticketportal 
(www.ticketportal.cz). Ceny lístků začínají 
na 150 Kč za jeden den, v nejvyšší kate-
gorii pak stojí 500 Kč. Připraveny jsou 
poloviční slevy pro seniory (65+), děti do 
130 cm, či vozíčkáře (jejich doprovod za 
symbolickou 1 Kč).

Roznáška 
novin
Vážení spoluobčané,
možná jste někteří zaznamenali, že Vám 
stále nechodí do schránek předplacený 
tisk. V této souvislosti se na nás obrátila 
společnost Mediaservis, která má distri-
buci tisku v České republice na starosti, 
se žádostí o pomoc při náboru nových 
doručovatelů z našeho regionu. Novým 
pracovníkům společnost Mediservis na-
bízí pro leden až únor až 7 tisíce korun 
měsíčně za 2 hodiny doručování v rámci 
přiděleného okrsku. V případě zájmu jsou 
letáky s bližšími informacemi k dispozici 
zde na úřadě nebo můžete volat telefonní 
číslo 724-761-343 nebo na webové stránce 
www.nosimnoviny.cz. Opakuji, bližší 
informace získate buď zde na úřadě nebo 
na telefonním čísle 724-761-343 nebo na 
webové stránce www.nosimnoviny.cz

Z činnosti…
pokračování ze strany 5
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 Proč jste se rozhodli založit dět-
skou skupinu?

Zjistili jsme, že v Ostravě není příliš mno-
ho příležitostí umístit dítě do školky, pokud 
chtějí maminky nastoupit do práce dříve než 
ve 3 letech dítěte, případně se jim naskytla 
možnost nástupu do práce během roku nebo 
jen na částečný úvazek a dítě jim do školky 
odmítají vzít, ať už z kapacitních důvodů, nebo 
protože ještě nemá 3 roky atd. Chceme dát ro-
dičům možnost v klidu a bez stresu skloubit 
rodinný i pracovní život. Myslíme, že máme 
i perfektní polohu. Od nejbližšího sídliště, 
kde je potenciál, protože tam bydlí množství 
mladých rodin, jsme vzdáleni asi 10 minut 

chůze a taky 
jsme v bu-
dově MSIC 
a  kole m 

nás je 

spousta firem. Věříme, že tohle může být 
motivací pro rodiče, kteří jezdí přes celou 
Ostravu, případně z Hlučína nebo Hrabyně 
za prací do Ostravy a složitě řeší vyzvedávání 
dětí ze školek a přitom ho můžou dát k nám 
a mají to „pod nosem“.

 Kde vás rodiče najdou?
Dětskou skupinu Lvíček Oskárek najde-

te v Moravskoslezském inovačním centru 
(dříve Vědecko-technologický park). Je to 
asi 300 m od zastávky Studentské koleje. 
Jedou k nám autobusy č. 37 a 40 a přes cestu 
je velké parkoviště, takže lze pohodlně přijet 
i autem. Najdete nás ve stejné budově jako je 
Pustovecká Bašta a centrum ZdravyRelax.cz 
na ulici Technologická 372/2 .

 Co vaše školka nabízí?
Vzhledem k naší poloze blízko porub-

ského lesa plánujeme co nejvíce aktivit 

právě tam. Děti se hezky projdou, poznávají 
stromy. Tvoří z listí a větviček. Především 
jsou na čerstvém vzduchu. Pro děti máme 
připraveny také kreativní hry, malování 
a tvoření. Vzhledem k umístění v rámci 
sportovního centra využíváme hamoky, 
rozvíjíme pohyb a koordinaci v tenisové 
školičce. K dispozici je dětem také bazének 
s kuličkami, hrací koberec a spousta klasic-
kých i montessori hraček a  deštný sloup na 
snadnější usínání.

 Jaká je provozní doba?
Školka je v provozu každý pracovní den 

od 6:30 do 16:30.

 Kdo jsou vaši vychovatelé?
Nyní máme dva vychovatele – Verču 

a Pavla. Veronika dálkově studuje na VŠ před-
školní pedagogiku, ale má již spoustu zkuše-
ností s prací s dětmi – měla možnost pracovat 

s dětmi v dětském domově a kojeneckém 
ústavu, zkušenosti čerpala také při 

práci s dětmi, které potřebují 
individuální přístup (ADHD 
a PAS). Do praxe přenáší své 
poznatky z absolvovaných 
kurzů a školení a je velmi kre-

ativní a prá-
ce s dětmi ji 
baví a napl-
ňuje. Pavel 
je vlastně 
jediný cer-
t if ikovaný 
vychovatel 
v ČR. Vystudoval obor rekreologie na VŠ 
a práci s dětmi se věnuje již řadu let. Jsme 
rádi, že ho ve školičce máme, jako chlap má 
u dětí přirozený respekt a vzhledem ke svému 
vzdělání vede děti ke sportu a pohybu a je 
zárukou toho, že aktivity budou přizpůsobeny 
věku a zdatnosti dětí.

 od kolika let lze umístít dítě do 
Lvíčka?

Přijímáme děti od 2 do 6 let. Přijímáme 
i děti s plenkami, tato informace je pro nás 
však důležitá při nástupu dítka do školky.

 Jak mohu dítě zapsat?
Na webových stránkách www.lvicekoska-

rek.cz jsou umístěny veškeré formuláře, které 
je nutné doložit pro příjem vašeho dítěte do 
školky. Vzhledem k tomu, že naše dětská 
skupina vznikla za finanční podpory MPSV, 
potřebujeme od rodičů potvrzení o zaměst-
nání, případně potvrzení z úřadu práce, že se 
rodič aktivně uchází o zaměstnání nebo se 
účastní rekvalifikačního kurzu. Samozřejmě 
také potřebujeme vyplnit základní informace 
o dítěti a také potvrzení lékaře.

 Mám malé dítě, které je na mně 
závislé, ale chci začít pracovat na 
půl úvazku. Jak pomoci dítěti, aby 
si ve školce zvyklo bez pláče?

Pro rodiče jsme připravili adaptační 
program – přijdete si s dítětem školku pro-
hlédnout, pohrajete si spolu v naší herně 
a postupně se snažíte, aby dítě během dne 
absolvovalo aktivity samotné, až si postupně 
ani neuvědomí, že jste tam s ním. Po celou 
dobu jste ve školce s ním a jen dohlížíte, jestli 
je dítě v pořádku, nepláče a není úzkostlivé. 
Chápeme, že především pro menší děti může 
být první odluka od rodiče stresující. Snažíme 
se tak oběma přechod do školky co nejvíce 

usnadnit a zpříjemnit. Vše si odzkoušíte 
společně.

 na jak dlouho můžu dítě do školky 
umístit?

Dítě může být ve školce celý den nebo 
jen půl dne, ale taky třeba hodinu, pokud 
potřebujete na pohovor. Dítě je možné také 
umístit do Lvíčka Oskárka jen na vybrané 
dny v týdnu.

Rozhovor s provozovatelem dětské skupiny 
„Lvíček Oskárek“
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RADIM SCHWAB 
(představitel hlavní role muzikálu Fantom opery 

a BOHUŠ MATUŠ 
Vás srdečně zvou na svůj jedinečný koncert 
v Kostele sv. Cyrila a Metoděje v Ostravě – 

ČAS NA LÁSKU 
dne 24. května 2018 v 19 hodin. 

Připravili jsme pro vás jedinečnou akci 1+1 zdarma.  

Při koupi vstupenek zadejte promo kód TOP.  

Akce trvá do 10. 5. 2018

Vstupenky a další informace  
na www.radimschwab.cz/vstupenky

Chobotničky – Hledáme dobrovolníky (zejména z řad seniorů i uživatelů služeb 
domovů pro seniory), kteří podle návodu uháčkují chobotničky pro nedonošené novoro-
zence. Jde o zakázku Vítkovické nemocnice, ve které se chobotničky z bavlněné příze 
osvědčily jako prevence nežádoucího vytahávání kanyl dětmi v inkubátorech z důvodu 
neuspokojeného úchopového reflexu. Senioři, kteří jsou obvykle příjemci dobrovolnické služby, se tak sami mohou stát dobrovolníky pro 
malé děti.

Ples SDH Pustkovec 


